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Abstract (en)
The invention relates to a cutter chain link (1) of a shearing chain for a shearing machine. There is a dovetail guide (6) on the cutter chain link (1)
for detachably fastening a tool holder (13) or a deflector (12). A dovetail (14) at the base of the mounted parts can in each case be inserted into the
dovetail guide (6). The dovetail guide (6) is of tapered design and thus ensures that all mounted parts are seated free of play on each cutter chain
link (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Schneidkettenglied (1) einer Schrämkette für eine Schrämmaschine. Zur lösbaren Befestigung eines Werkzeughalters (13)
oder eines Abweisers (12) ist an dem Schneidkettenglied (1) eine Schwalbenschwanzführung (6) vorhanden, in die jeweils ein Schwalbenschwanz
(14) am Fuß der Aufbauten einsetzbar ist. Die Schwalbenschwanzführung (6) ist konisch ausgebildet und sorgt so für einen spielfreien Sitz aller
Aufbauten an jedem Schneidkettenglied (1).
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